
 

Møtereferat 
Møtet gjaldt Samarbeidsutvalg 

Dato 25.03.25 kl.17.00 - 18.30 

Sted Nedre Flatåsen barnehage 

Til stede Kjetil Lønnum, Cecilie Mauseth, Marianne Berg, Anette Oppstad, Lillian 
Maria Deol, Guri Selvaag, Miran Voloder, Gunn Haugen Refseth og  
Marianne Kvartstad 

Forfall Anders Neverdal Almli 

Referent Gunn Refseth 

Kopi til Foreldre og ansatte 

 

kl 17.00-17.30 Hus Nedre. 

Sak 1/25. Gjennomgang av Foreldreundersøkelsen,  

Svarprosent på 60,8 %, er noe høyere enn i fjor.   Foreldrerep. Kjetil  Lønnum poengterer at det skåres høyt 
på områdene som går på barnets utvikling, trivsel og relasjoner. Alle har skåringen 4,7. (5,0 er det høyest 
oppnåelige) Barn utvikler seg godt og de har det fint i barnehagen er konklusjonen. 

Vi skårer noe lavt på mattilbudet i barnehagen, 3,9.  Foreldrene svarer  muligens ut ifra en ønsket 
situasjon? Og det kan være varm mat hver dag? Maten som tilberedes  utføres av grunnbemanningen. Det 
er ikke økonomi til å ha kokk. Vi ser at barna spiser godt når det  serveres mat i barnehagen.  De får smøre 
maten sin selv og forsyne seg selv, og det er med på å gi barna mestring og medvirkning. 

Vi i barnehagen har jobbet med tiltak ut ifra svarene. Dette er gjort gruppevis. 

Hvitkløver 

1.Ute og innemiljø, informasjon om maten i bhg. Tiltaket er å lage en oversikt med bilder på hva som 
serveres av  pålegg, grønnsaker og frukt. Denne informasjonen kan foreldre få ved oppstart. 

2. Informasjon. Informere om personal og arbeidstider på høstens foreldremøte. Alltid sende melding når 
det er vikar på gruppa. 

Rødkløver 

1. Medvirkning - hvordan synliggjøre barns medvirkning i vårt arbeid ?(Mange foreldre hadde besvart med 
- vet ikke) Tiltaket blir å synliggjøre barnas medvirkning i ukeslutt. Reflektere sammen på gruppemøtene 
og hvordan vi kan synliggjøre barns medvirkning i det fysiske miljøet. 

 

 



 

Friluft 

1. Ute og innemiljø - mattilbudet.Gi bedre informasjon om hva og når det serveres. Synliggjøres mer i 
månedsbrevet, Vigilo og på oppslag i garderoben. Oppskrifter kan deles med foreldre. 

Storbarnsbasen - Selje, Timotei og Tjukkenget 

1.Sikre bedre håndhygiene. Ved levering og henting - foreldrenes ansvar. 
Etter dobesøk, før og etter måltid og etter utetid. 
2. Dogåing - bedre rutinene. Skape trygge rammer for barna og støtte barna i selvstendighetstreningen ut 
ifra barnets modning og alder. 

Link til resultater fra Foreldreundersøkelsen. 

Eventuelt: Informasjon om vedlikeholdet på Nedre Flatåsen barnehage. 

I 2025 skal det skje noen utbedringer på barnehagen. Det vil i grove trekk omfatte bytting av 
sikkerhetssand til sikkerhetsmatter under alle lekeapparat. Tak på vognbod skal byttes til annet dekke. 
Det vil  også skje en  utbedring av uteområdet foran  småbarn. 
Dette arbeidet skal starte på mens barnehagen holder sommrstengt, men vil nok påvirke oppstarten også. 
Sikkerhetsgjerder rundt arbeidsområdene blir satt opp. 

Kl 17.30-18.00. Felles begge hus. 

Sak 2/25 Godkjenning av referat fra 06.11.24 

Referat godkjent. 

Sak 3/25 Kort orientering av status for barnehageopptak 2025. 

 Det er 36 barn som slutter og skal begynne på skolen til høsten.Høstens barnegrupper blir tilnærmet på 
samme størrelse som inneværende år. Alle som søkte oss som 1 ønske har fått tilbud om det.  Vi har fått 3 
nye barn på overflytting, og to barn som drar fra oss. 3 barn flytter fra Nedre til Øvre. Pr. nå står 4 
storbarnsplasser ledig. 

Sak 4/25. Godkjenning av revidert årsplan. 

Enhetsleder Marianne  går kort igjennom den nye årsplanen, som er en revidering. Noe nytt omhandler 
vårt fokus og arbeid med maskoten Snedi og  Ski VM. 

Nytt styresystem i byen vår, parlamentarisme, begynner å merkes for oss ute på enhetene. Tidligere har 
arbeidet med  enhetsavtalen vært et måldokument. Det skal erstattes av årsoppdrag. Årsoppdrag bygger 
på de samme felles føringer som enhetsavtalen, men den vil bli mer konkret på hvilke tiltak som skal 
prioriteres for en periode. Årsoppdraget vil bli ferdigstilt i løpet av våren /tidlig sommer.  

Konklusjon: Revidert utgave publiseres. 

 

 

 

Kl 18.00-18.30. Hus Øvre. 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-barnehage/fuba-resultater-alle-sporsmal/
https://docs.google.com/document/d/1SS5hgm2rIhH4bcdCO7nv6hgc5gp_tduMxEYpvDw7ad8/edit?tab=t.0#heading=h.qrxz3qla3sh6


 

Sak 5/ Gjennomgang av Foreldreundersøkelsen. 

På Øvre er det også noe økt svarprosent - 52,3, sammenlignet med i fjor. 

Det skåres godt  på relasjonen barn - voksen -  4,7, og på barnets trivsel - 4,8.  Vi skårer litt høyere 
på medvirkning i år enn i fjor, samt på levering og henting.  

Bjørnehiet og Kongla skal jobbe med informasjon om hverdagen ut til foreldre.  

Gjennom god kommunikasjon og å notere ned hendelser fra dagen skal personalet  i større grad 
kunne dele disse med foreldre på slutten av dagen. 

Gjelder henting - avklare forventninger til hverandre på foreldresamtaler og foreldremøter. 

Snippen skal jobbe med informasjon. 

Økt fokus på kommunikasjon mellom de ansatte ut ifra vaktene.  Info mellom ansatte skal i 
større grad  noteres. Det er vårt ansvar å oppsøke foreldre for å dele viktig informasjon og for å 
bygge gode relasjoner. I større grad ønsker de å dele bilder fra dagen i Vigilo. 

 

Link til resultater fra Foreldreundersøkelsen. 

 

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-barnehage/fuba-resultater-alle-sporsmal/
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